
Protokoll årsmøte 2023 
                                               

   Idrettsforeningen Fram 
 

 Dato: 07.03.2024 
 

Tid kl. 18.00                 Sted: Tilbygg Framhallen 
 

Åpning: Styreleder Bjørn-Erik Bjørnstad ønsket velkommen. Spesielt velkommen til æresmedlemmene 

Einar Knutsen, Kåre Ruud, Kjellaug Olsen, samt Lisbeth Danielsen fra Idrettskretsen og ØP. Avdøde 

medlemmer i løpet av året ble så minnet med ett minutts stillhet. 
 

Sak 1: Godkjenne de stemmeberettigede. 

 84 stemmeberettigede. Roger Berglie gjorde rede for hvilke krav som stilles til stemmeberettigede, 

samt reglene som gjelder for avstemninger.  

 

Styrets forslag til vedtak 
De frammøtte medlemmene godkjennes 

Vedtak: 
          De frammøtte medlemmene godkjennes 
          Vedtaket var enstemmig 

 

 

Sak 2: Velge dirigent: Roger Berglie  

 

Styrets forslag til vedtak 
Roger Berglie velges til dirigent 

Vedtak: 

 Roger Berglie velges til dirigent 

 Vedtaket var enstemmig. 
 

 

Sak 3: Velge protokollfører og stemmetellere: Anita Simensen Holthe protokollfører,  

             Helle Hagen, Anita Gustavsen og Anita S Holthe stemmetellere 

 

Styrets forslag til vedtak 
 Anita Simensen Holthe protokollfører,  

 Helle Hagen, Anita Gustavsen og Anita S Holthe stemmetellere 

Vedtak: 

 Anita Simensen Holthe protokollfører,  

 Helle Hagen, Anita Gustavsen og Anita S Holthe stemmetellere 

 Vedtaket var enstemmig 

 
 

Sak 4: Velge 2 medlemmer til å underskrive protokollen: Ronny Olavesen og Ole Kristian Rambo,  

 

Styrets forslag til vedtak 
 Ronny Olavesen og Ole Kristian Rambo 

Vedtak:  

 Ronny Olavesen og Ole Kristian Rambo 

 Vedtaket var enstemmig 
 

 

Sak 5: Godkjenne forretningsorden 
 
Styrets forslag til vedtak 
 Godkjenne forretningsorden 

Vedtak: 

 Godkjenne forretningsorden 

 Vedtaket var enstemmig 

 

DocuSign Envelope ID: BEBE6C64-6315-4742-B987-DE4C885121EE



         
Sak 6: Godkjenne innkallingen: 

 

Styrets forslag til vedtak 
 Godkjenne innkallingen 

Vedtak: 

 Godkjenne innkallingen 

 Vedtaket var enstemmig 

 
  

Sak 7: Godkjenne sakslisten:  

 

Styrets forslag til vedtak 
 Godkjenne sakslisten 

Vedtak: 

 Godkjenne sakslisten 

 Vedtaket var enstemmig 

 
 

Sak 8: Behandle idrettslagets årsberetning:  
  Berglie gjennomgikk denne. Der fremgikk det blant annet at IF Fram hadde 489 medlemmer, hvorav 

214 i aldersgruppen 5 – 19 år.  

     

Berglie tok deretter for seg resten av årsberetningen. Einar Knutsen hadde følgende forslag til 

tilleggstekst: Årsmøtet beklager at foreningens økonomi har gjort det nødvendig til å gå til 

oppsigelse av daglig leder, og takker dem begge for vel utført arbeid i en lang og tro tjeneste 

for vårt kjære Fram. Etter noe diskusjon ble årsmøtet enige i ordlyden og årsberetningen ble 

enstemmig godkjent. 

 

Følgende hadde ordet: Einar Knutsen, Ann Sofie Ørbæk, Ragnar Blomquist, Leiv H Bakke, 

Kjellaug Olsen, Rune H Block 

 

Styrets forslag til vedtak 
 Godkjenne idrettslagets årsberetning 

Vedtak: 

 Godkjenne idrettslagets årsbertning 

 Vedtaket var enstemmig 

 

 
  

Sak 9: Behandle: 

 

A: IF Frams regnskap 

IF Fram og Framparken Eiendoms AS sitt regnskap ble lagt frem. Det ble kommentert at regnskapet 

var lagt fram sent noe som skyldes at regnskapene var sent klare fra revisor. Det ble også påpekt at 

regnskapene til gruppene ikke var lagt fram. 

 

Totalt viser regnskapet for IF Fram et underskudd på kr 1.163.957  og et underskudd på kr 

930.350 i Framparken Eiendom AS 

     
              

B: Styrets økonomiske beretning 

         Gjennomgått av Roger Berglie.  

 
 

 C: Kontrollutvalgets beretning: 

 Gjennomgått av Roger Berglie 

 

 
  

         D: Beretning fra revisor: Oppfyller kravene 
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Følgende hadde ordet: Rune H Block, Terje Wasvik, Anne Sofie Ørbæk, Ragnar Blomquist, Einar 

Knutsen, Hans Trane Nielsen 

 

Styrets forslag til vedtak 
 Godkjenne Regnskapet 

Vedtak: 

 Godkjenne regnskapet 

 Vedtaket var enstemmig 

 
          
 

Sak 10: Behandle saker som fremgår av godkjent saksliste 

 
     

10.1   Forslag fra Hans Thrane Nielsen vedr Frams styringsstruktur bør vurderes endret    

fra hovedstyre med gruppestyrer som i dag, til ett styre for hele klubben: 

 

Begrunnelse: Ett organisatorisk oppsett med hovedstyre og gruppestyrer er velegnet 
for et idrettslag med mange ulike idretter i drift. Hver gruppe vil typisk fungere som en 
autonom gruppe med egen drift, egne regnskaper og et nødvendig 
beslutningsomfang pr idrett som krever gruppestyrer. Denne praktiseres med hell i 
mange store idrettslag i Norge. En slik struktur fungerer godt når medlemsmassen 
passerer 1000 medlemmer og det er flere enn 3-4 grupper med ulike idretter. 
Fram har dessverre slitt med fallende medlemsmasse i mange år. Få aktive utøvere i 
en idrett gjør at behovet for tre gruppestyrer i dag synes begrenset. Erfaring fra 
valgkomitearbeidet i Fram de siste fem årene med tilhørende styreintervjuer er at 
gruppestyrene bruker mye tid på internprising og mye tid på diskusjon av intern 
organisering. Dette har gått på bekostning av den tiden både hovedstyre og 
gruppestyrer har hatt til rådighet for å øke medlemsmassen og å jobbe med 
sponsorer. 
En annen forbedring er at en endring til ett styre for hele Foreningen. vil gi vesentlig 
større nærhet til penger. Det er ikke en optimal incentivstruktur at gruppestyrer med 
frivillig tillitsvalgte bruker tid på å hente inn penger, for så å erfare at en annen 
gruppe tillitsvalgte vedtar en omfordelt bruk av de midlene som er hentet inn. Denne 
organiseringen i to nivåer har vært en gjenganger i styreintervjuene de siste fem 
årene, og er nok dessverre en grunn til at Fram har hatt høy omløpshastighet på 
tillitsvalgte. 

  

 

  Hovedstyrets innstilling: Hovedstyret er positive til forslaget og nedsetter en 
gruppe med 1 medlem fra HS, 1 medlem fra Skøytegruppa, 1 medlem fra 
Fotballgruppa, 1 medlem fra Håndballgruppa og 1 medlem fra valgkomiteen som 
legger fram en innstilling på et ekstraordinært årsmøte. 
 
Einar Knutsen hadde følgene forslag: Det må avholdes 2 medlemsmøter før et 
ekstraordinært årsmøte 31.08.24. Dersom forslaget om ny styringsinstruks godtas 
skal det holdes ekstraordinært årsmøte for valg av nytt styre 01.10.24 
 
Styret mente dette var for kort tid og ville ha tiden frem til neste ordinære årsmøte 

 

Følgende hadde ordet: 

Kathrine Møller Nordal, Peder Farmen, Einar Knutsen, Bjørn-Erik Bjørnstad, Rom R 

Jacobsen, Anne Sofie Ørbeck, Ronny Olavesen, Jeanette Alviniussen, Ragnar Blomquist, 

Gunnar Eliasen Gunnar Knutsen 

 

Forslaget til Einar Knutsen falt med 31 mot 48 stemmer. 
 

 

10.2  Forslag fra styret i IF Fram vedr. endring i loven §10(3) 14.a 
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Forslag: Styre med leder, nestleder, 5 styremedlemmer, leder av gruppene  
og 2 varamedlemmer.  
Begrunnelse: Med å være gruppeleder følger et særskilt ansvar. For å sikre god 
kommunikasjonsflyt, samhandling, beslutningsdyktighet og koordinering for 
gruppene i IF Fram, er det naturlig at det er gruppelederne som velges, noe som 
har vært praktisert i mange år. 

 

 

 Følgende hadde ordet: 

Knut A Olsen, Anita S. Holthe 

 

 

Forslaget til styret i IF Fram ble vedtatt mot 1 stemme 

 

 
 

 

10.3  Knut A Olsen hadde følgende forslag til endring og sammensetning av  

  IF Frams Hovedstyre 

 

Under arbeid med dette forslaget har jeg sett på 

 IF Frams lov slik den valgte styresammensetning framkommer på nettsiden til 

IF Fram i § 10 – 3 -14: 

 Styre med leder, nestleder, 5 styremedlemmer og 2 varamedlemmer 

 Oversikt over styremedlemmer slik det framkommer på nettsiden: 

o Leder, nestleder, 4 styremedlemmer, sekretær, 2 varamedlemmer 

o Leder av fotball, håndball, skøyter 

 

 For tiden er det 5 valgte medlemmer av hovedstyret som også sitter i 

fotballstyret 

o Når et medlem av fotballstyret til styret (slik håndball og skøyter skal 

gjøre), vil fotballstyret ha 6 medlemmer fra fotballstyret i hovedstyret 

 

 Hovedstyrets vedtak om å si opp daglig leder og driftsansvarlig 
 

Det er flere forhold som jeg mener er viktig å forholde seg til for hovedstyret slik 
situasjonen nå er 
 

Hovedstyret er IF Frams øverste organ mellom årsmøtene og det er derfor viktig at 
styret er idrettsoverbeggende og ivaretar alle våre idretter.  Slik jeg ser det, er dette 
vanskelig hvis mange av de valgte medlemmene også sitter i et av gruppestyrene og 
derfor vil dere nedenfor se at forslag til endringer. 
 

Nå er det også slik at foreningen ikke har noen daglig leder og derfor tror jeg det er 
viktig at det på årsmøtet velger en økonomiansvarlig.  Samtidig har også hovedstyret 
sagt opp driftsansvarlig på anlegget og her er det mange oppgaver/ansvar som 
burde legges til et av styremedlemmene. 
 

I tillegg synes jeg det ikke kan være fornuftig at leder av en av idrettsgruppene også 
er leder av hovedforeningen.  Jeg tror arbeidsoppgavene i en gruppe og 
arbeidsoppgavene i hovedstyret er såpass arbeidskrevende at hvis en person skal 
inneha begge nevnte verv vil dette totalt sett gå ut over helheten i det arbeidet som vi 
forutsettes skal utføres. 
 

 
 
 
Med bakgrunn i dette har jeg følgende forslag til årsmøtet. 
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1 Ingen kan velges til hovedstyret som er leder av en av gruppene 

2 Til hovedstyret kan ikke velges et flertall som også sitter i et 

gruppestyre  

3 Ett av styremedlemmene velges som økonomiansvarlig 

4 Ett av styremedlemmene velges som anleggsansvarlig (baner og 

bygg) 

 
Knut A. Olsen 
 
Innstilling fra HS: HS støtter ikke forslaget 
IF Fram følger NIF sin lovnorm og det er ingen motsetning i å ha leder av gruppe 
som leder av HS. I tillegg har Valgkomiteen en innstilingsmatrise som ivaretar 
kompetansekravet innen de nevnte fagområder. HS anser dette arbeidet som 
tilfredsstillende, men forstår utfordringene Valgkomiteen har i arbeidet med å finne 
kompetente kandidater jfr Sak 1 

1. Dette er ikke imot NIF sin lov og HS mener det er viktig uansett verv at man 

finner interesserte mennesker til å inne ha disse vervene.  

2. Dette er ikke imot NIF sin lov og HS mener det er viktig uansett verv at man 

finner interesserte mennesker til å inneha disse vervene 

3. Et hvert HS i IF Fram kan konstituere seg selv. Fokus på økonomi er et viktig 

område for HS. At rollen spesifikt skal velges inn, ser vi ikke som nødvendig. 

Et hvert HS i IF Fram kan konstituere seg selv. Fokus på anlegg er et viktig område 
for HS. At rollen spesifikt skal velges inn, ser vi ikke som nødvendig. 
 

Forslaget til Knut A Olsen falt.  

 

 

10.4   Knut A Olsen hadde forslag til oppdatering av IF Frams lover 

 

Jeg viser til IF Frams lover slik de framkommer på foreningens nettside. Overskriften 
der er 
-Lovnorm for idrettslag 
-Lov for Idrettsforeningen Fram 
 
På flere årsmøter har jeg kommentert at den nevnte og presenterte loven ikke er i 
tråd med 
foreningens organisasjon og slik hovedstyret er vedtatt organisert. Hovedstyrets svar 
på hvert 
årsmøte har vært at dette skal rettes opp, men ingenting har skjedd og derfor må jeg 
sende inn 
dette forslaget til behandling på årsmøtet. 
La meg innledningsvis si at min erfaring med idrettslover er 10 år som leder av 
lovkomiteen i 
Norges Skøyteforbund som bla har medført endring av forbundets lover i tråd med 
NIFs 
lovnorm. 
I tillegg har NIF vedtatt nye lovnormer. Fra NIFs nettsider siterer jeg 
. Organisasjonsleddets styre må sørge for at organisasjonsleddet så snart som mulig 
har 
en oppdatert lov som er i samsvar med lovnormen 
- Det er ikke nødvendig å kalle inn til et ekstraordinært årsmøte/ting for å vedta 
endringer 
som må innarbeides som følge av endringer i lovnormen. Styret kan selv gjøre dette 
gjennom et ordinært styrevedtak.. 
- Styret bør ta utgangspunkt i den nye lovnormen og tilpasse denne ved å legge inn 
de 
særlige bestemmelsene som organisasjonsleddet har i egen lov i dag. 
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-Når styret vedtar endringene, må det fremgå av vedtaket når lovendringene trer i 
kraft. 
 
 
 
 
Som nevnt må det skje så raskt som mulig. 
-.Styret må informere medlemmene/tilsluttede organisasjonsledd om den nye loven. 
Dette 
kan gjøres på organisasjonsleddets hjemmeside eller på annen måte. 
+Organisasjonsleddet trenger ikke lenger oversende lovendringer i egen lov til et 
overordnet organisasjonsledd for godkjenning, men skal gjøre følgende kjent med 
eventuelle lovendringer: 
- Protokoll fra årsmøte idrettslag og idrettsråd, der lovendringene fremgår, 
sendes idrettskretser.  
 
Nåværende presentasjon av IF Frams lover på nettsidene 
I § 10 – 3 -14-a framkommer hvem som skal velges til foreningens styre: 
a. Styre med leder, nestleder, 5 styremedlemmer og 2 varamedlemmer 
I § 11 - 1 står det: 
Idrettslaget ledes og forpliktes av styret, som representerer idrettslaget utad. 
I loven står det ingenting at foreningens grupper skal være representert i styret. 
Tidligere vedtak om organisering IF Frams styre. 
I mange år har det vært slik at IF Frams styre består av 
- Årsmøtets valgte styremedlemmer (se over) 
- En representant fra hver sportslige gruppe. Pt er det Håndball, fotball, skøyter. 
 
Forslag til oppdatering av IF Frams lover presentert på IF Frams nettsider 
Jeg understreker at dette ikke er et endringsforslag av IF Fram lover og 
styreorganisasjon, men 
forslaget skal innebære at IF Fram lover er i tråd med tidligere vedtak og 
organisasjon. Med 
dette som bakgrunn ber jeg om at IF Frams lov oppdateres slik; 
1 § 11.1 Styret består av årsmøtets valgte medlemmer samt en representant fra hver 
sportslige gruppe. Disse medlemmene oppnevnes av den enkelte gruppe. 
2 Hovedstyret oppdaterer IF Fram lov i tråd med den nye lovnormen. Den nye loven 
legges ut på IF Frams nettsider innen 23.06.24 samt at det sendes melding til 
medlemmene at foreningens lov er oppdatert. 
3 Derom hovedstyret foreslår endringer som ikke er i tråd med lovnormen skal forslag 
til endinger legges fram på det førstkommende årsmøtet. 
 
 

Innstilling fra HS: Forslaget støttes ikke 
1. HS mener gruppeleder skal representere sin gruppe i HS 

2. Dette er gjordt 

3. Her gjelder NIF sine lover  

 

 

 

 

Knut A Olsen trakk forslaget. 
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Sak 11: Fastsette medlemskontingent og treningsavgift 

 

              a)Det var foreslått økning av medlemskontingenten fra kr. 450 til kr 475. Styret ble oppfordret til å se på     

     søskenmoderasjon. 

 

Styrets forslag til vedtak 
 Godkjenne medlemskontingenten 

Vedtak: 

 Godkjenne medlemskontingenten 

 Vedtaket var enstemmig 

 

b)Styret ber årsmøtet om fullmakt til å fastsette treningsavgifter i samarbeid  
med gruppene 

   

 

Styrets forslag til vedtak 
 Godkjenne treningsavgifter 

Vedtak: 

 Godkjenne treningsavgifter 

 Vedtaket var enstemmig 

 
 

Sak 12: Vedta idrettslagets budsjett 

 Totalbudsjettet gir et overskudd på kr. 233.592,-   

 

Følgende hadde ordet: Rune H Block, Bjørn-Erik Bjørnstad, Terje Wasvik, Ragnar Blomquist, 

Kjelllaug Olsen 

 

Styrets forslag til vedtak 
 Godkjenne budsjettet 

Vedtak: 

 Godkjenne budsjettet  

 Vedtaket var enstemmig 

 

 
 

Sak 13: Behandle idrettslagets organisasjonsplan:  

         Roger Berglie med kort orientering om organisasjonskartet. 

 

Følgende hadde ordet: Rom R Jacobsen, Lisbeth Danielsen 
 
Styrets forslag til vedtak 
 Godkjenne idrettslagets organisasjonsplan 

Vedtak: 

 Godkjenne organisasjonsplan 

 Vedtaket var enstemmig 
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Sak 14: Valg 
 

 Verv Valgkomiteens innstilling  Periode 

Styreleder Bjørn-Erik Bjørnstad På valg  1 år 

Nestleder Christian Holthe På valg 2 år 

Styremedlem Anita Simensen Holthe På valg 2 år 

Styremedlem Mona Gulbransen På valg 1 år 

Styremedlem Linda Master På valg 1 år 

Styremedlem Ragnar Blomquist På valg 1 år 

Styremedlem Pawel Solowiej På valg 2 år 

    

Varamedlem Jørn Andersen På valg 2 år 

Varamedlem Jeanette Alviniussen På valg 1 år 
 

  

         Bjørn-Erik Bjørnstad ble enstemmig gjenvalgt som leder. 

 Christian Holthe ble enstemmig gjenvalgt som nestleder. 

  

          Alle styremedlemmene ble enstemmig valgt                

  

 Begge varamedlemmene ble enstemmig valgt 
        

  

         Øvrige valgresultater: 

         Kontrollutvalget: Lene Borvik, Ole Farmen Nerlie og Tom Jarle Karlsen ble enstemmig valgt. 
 

          

 

         Valgkomitéen: Nåværende komité ble enstemmig valgt Hans Trane Nilsen, Helle Hagen, Roger Bakke 

 

 

 

Sak 15: Valg av revisor 

                

 

Styrets forslag til vedtak 
 Godkjenne Henka Revisjon som revisor 

Vedtak: 

 Godkjenne Henka Revisjon som revisor 

 Vedtaket var enstemmig 

 

                
 

          

 Helt til slutt takket gjenvalgt leder, Bjørn-Erik Bjørnstad, for fornyet tillit som leder. 

 

 Hans Trane Nielsen delte ut blomster til avgåtte medlemmer og Roger Berglie takket årsmøtet for stort 

engasjement og alle for deltakelsen. 

                                                                                                                

 

           Anita Simensen Holthe 

                                                                                                           referent   

 

 

                                                                                  

         

……………………….....                                                               ........................................ 

Ole Kristian Rambo       Ronny Olavesen 
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